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Zwracam siq z proSbq w imieniu mieszkafc6w osiedla Ptasia/ Bracka oraz mieszkanc6w Wloctawka
korzystajqcych z chodnika na ulicy Lednej -na wysoko6ci przy parkingu MBM o usuniqcie

z drzewa konar6w niebezpiecznie zwisajqcych nad chodnikiern. Jednoczeinie w imieniu mieszkanc6w
z ulicy Piaski proszq o usuniqcie galqzi z drzew rosnqcych na terenie dawnego Gimnazjum nr 14.
Gaiqzie te rozrosiy sie w taki spos6b, 2e znajdujq sig nad budynkami gospodarczymi posesji sqsiadujqcych
ze szkotq. Problemem sq bardzo duze iloici ohumartych jesieniq li6ci, kt6re zapychajq rynny i utrudniajE
odpfuwwody.
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